
Zápis z  9. zasedání rady programu Progres Q07 „Centrum pro studium středověku“ 
24. září 2019,  P-010, hlavní budova FF UK, 15:00–17:10 

  
Přítomni:  prof. Jan Čermák (koordinátor); doc. Lucie Doležalová; prof. Lenka Bobková; doc. 
Daniel Boušek; doc. Michaela Ottová; prof. Hana Pátková;  dr. Jiří Starý;  
Omluveni:  dr. Martin Bažil, prof. David Eben; dr. Tomáš Klír; prof. Martin Nejedlý;  
 

          

Program:  
  

1. Zahájení koordinátorem, prof. Čermákem. 
2. Doc. Doležalová informovala o aktuálním stavu čerpání finančních prostředků včetně 

fondu hřiven a fondu SVV. Vše je členům Rady přístupné v tabulkách na intranetu. 
3. Zhodnocení průběhu 1. kola soutěže Progresu Q07. Pro příště bude přihláška upravena, 

aby bylo jasné, jakým způsobem budou finanční prostředky čerpány (faktura, DPP…) 

4. 2. kolo vnitřní soutěže: bylo přihlášeno 25 projektů, z toho 4 byly projekty odložené z 1. 

kola. Rada po delší diskusi schválila podporu přihlášených projektů kromě těch, které 

jsou koncipovány jako odměna řešiteli. U projektu dr. Tichého (Anglosaský slovník) byla 

požadovaná částka snížena s tím, že pokud na konci roku zbydou finanční prostředky, 

může být částka doplacena – Rada o tom rozhodne na svém posledním letošním 

zasedání. 

5. Rada rozhodla o návrzích odměn (stipendií) za letošní vynikající studentské závěrečné 

práce a projekty (Marie Vaňková, Martin Roček, Kristína Valentinyová, Martin Janovský, 

Karel Pacovský, Adéla Ebersonová, Stanislav Hlaváč, Arthur Perodeau, Vladěna 

Pavlíková, Lucie Korecká, David Šimeček). 

6. Rada diskutovala o možných odměnách pro interní zaměstnance na základě výsledků 

OBD – L. Doležalová a B. Kosíková připraví tabulky s výsledky z OBD jako podklad. Rada 

se rozhodla přidělit odměnu koordinátorovi Progresu J. Čermákovi odměnu 40 tis. Kč za 

nadstandardní množství vykonané práce. 

7. Rada též diskutovala o způsobu odměňování, aby podobné projekty nebyly hodnoceny 

rozdílnými částkami. Rada se shodla na těchto částkách: publikace článku 5tis. Kč, 

publikace knihy 10tis. Kč, účast na prestižní konferenci 3tis. Kč – částky mohou být 

v případě mimořádně významného počinu rozhodnutím Rady zvýšeny. Odměny 

studentům budou propláceny v aktuálním roce. 

8. Rada prodiskutuje výši odměn akademikům na příštím zasedání Rady. Odměny mohou 

být přidělovány retrospektivně. 

9. Členové Rady se zabývali nekomunikací dr. Macka – členové odsouhlasili, že pokud do 

30. 9. nepředloží návrh čerpání své hřivny, bude mu členství v Progresu ukončeno. 

(hlasování: Pro: 6; Proti:0; Zdržel se: 1)  

10. Letní výběrové řízení “medievistického” postdoka UK – členové Rady kritizovali časovou 

tíseň, ve které byl post-doc vybírán. S výběrem ale panuje všeobecná spokojenost. Na 

příští výběr se chce Rada připravit s předstihem. 

11. Post-doci – Rada diskutovala o malé informovanosti o činnosti post-doců a jejich 

provázanosti se ZS, Rada chce mít také lepší zpětnou vazbu. Proto rozhodla o tom, že 

příští post-doc (post-doci) budou mít garanta - člena Rady. Post-doca může vést i 

specializovaný kolega akademik, v tom případě garant – člen Rady bude formálně za 

post-doca zodpovídat a informovat o něm Radu.  K 1. 10. bude vypsána soutěž na nové 

místo/místa post-doců. Soutěž bude vyhodnocena na listopadovém zasedání Rady a 

výsledky budou vyhlášeny na začátku prosince. 



12. Hodnotící zpráva Progresu Q07 rektorátem UK – byla vytknuta slabá internacionalizace, 

není však úplně zřejmé, co je tím míněno, pokusíme se získat upřesnění. 

13. Příští schůze Rady proběhne ve středu 27. 11 od 15:00, místo bude upřesněno. 

14. Zakončení schůze koordinátorem.  

  
  
Zapsala Mgr. Barbora Kosíková  
Za správnost: prof. Jan Čermák 


